
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 28. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 5
På baggrund af den øgede brandrisiko, der er ved stikbensmålere i udvendige
elskabe langs den jyske vestkyst, bedes ministeren oplyse følgende:
– hvor mange brande i huse har man registreret på grund af gamle stikbens-

målere i elskabe?
– hvor længe har Sikkerhedsstyrelsen været klar over, at stikbensmålere i

udvendige elskabe på huse langs den jyske vestkyst har været skyld i
brande?

– hvorfor har Sikkerhedsstyrelsen ikke sørget for at informere husejerne og
forbrugerne om denne risiko, så de har kunnet få skiftet målerne ud eller i
det mindste var klar over risikoen ved målerne?

– mener ministeren, at de usikre stikbensmålere bør udfases helt og de
gamle målere udskiftes?

– hvad vil ministeren gøre for, at husejerne får besked om, at der er en øget
brandrisiko, hvis man har de pågældende målere installeret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand

1/1

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2014-15 (2. samling)
ERU Alm.del  Spørgsmål 5
Offentligt


